



Pièces	6 Pièces
Superficie	113 m²
Référence	84494156
Prix	1 360 000 €

Boulogne Billancourt

Appartement à vendre (92100)

Boulogne- beau duplex avec terrasse - 4 chambres - 2 parkings : esprit maison pour cet appartement en duplex entièrement rénové de 113 m2. Il se compose d'un double living ouvrant sur la terrasse de 40 m2, une cuisine et 4 chambres dont une suite parentale. Prestation de qualité, calme et luminosité. 2 emplacements de parkings complètent ce bien rare. Contact valérie le roy maguin 06 62 10 75 69proposé par barnes boulogne honoraires à la charge du vendeur - montant moyen de la quote-part de charges courantes 7,200 €/an

Boulogne - lovely duplex with terrace - 4 bedrooms - 2 parking spaces: a 113m² (1,216 sq ft) duplex apartment designed like a house and entirely renovated. It features a double-sized living room opening onto the 40m² (431 sq ft) terrace, a kitchen and 4 bedrooms, including a principal suite. High-quality fittings, quiet surroundings and good natural light. Two parking spaces round off this rare property. Contact valérie le roy maguin +33 (0)6 62 10 75 69listed with barnes boulogne fees payable by the seller - average amount of the share of charges €7,200/year agency fees payable by vendor - ...

BARNES BOULOGNE

48, avenue Jean Baptiste Clément - 92100 BOULOGNE BILLANCOURT

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.maisonsetappartements.fr

